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Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

1. Graag ontvangen we het plan van aanpak dat ABO-milieuconsult heeft om te controleren 
dat er geen verontreinigde grond wordt gedumpt op de heuvel. We zouden graag inzicht 
krijgen in een globaal tijdschema van wat ze wanneer gaan doen en hoe GS/ambtenaren 
op de hoogte worden gesteld van het onderzoek.  

ABO-milieuconsult dient nog een voorstel op te stellen voor een plan van 
aanpak voor het transport, extra controle milieuhygiënische kwaliteit van 
de toe te passen grond. De planning is dat het depot met her te gebruiken 
grond op de heuvel in februari 2024 wordt onderzocht en het plan van 
aanpak vervolgens wordt geleverd in maart 2024. Omdat de grond 
buitendijks wordt toegepast is Rijkswaterstaat bevoegd gezag. Zij heeft 
aangegeven dat de grond getoetst dient te worden aan de normen die 
gelden voor het toepassen van grond in oppervlakte water, conform NEN 
5720 waterbodemonderzoek. Aangevuld met onderzoek naar PFAS 
(conform het Handelingskader voor hergebruik van PFAS houdende 
grond en baggerspecie- Bodem+).  
 
Naast het depot-onderzoek worden straks ook monsters genomen van de 
grond die wordt verwerkt op de heuvel. Dit als extra controle. Deze 
monsters worden onderzocht op dezelfde stoffen/parameters als 
hierboven worden vermeld.   
 
De provincie volgt het onderzoek actief op. ABO houdt de provincie op de 
hoogte van de voortgang en informeert de provincie over de resultaten 
van uitgevoerde onderzoeken.   

2. Is er contact met de gemeente Hulst over hun nieuwe rol in de omgevingswet als het om 
bodembescherming gaat in relatie tot dit grondverzet? 

Er is contact geweest met de gemeente Hulst. RWS is hier het bevoegd 
gezag. Het grondtransport kan via een melding Besluit Bodemkwaliteit 
(BBK) worden uitgevoerd. 




